



مدرسة الإبداع البريطانية ذ.م.م

CREATIVE BRITISH SCHOOL

14th October, 2019

PARENT CONSULTATION MEETING AND PROGRESS REPORT

Dear Parent/Guardian,

At the beginning of this academic term, all parents were provided with a sheet detailing Creative British School dates for formal academic examinations, reports and parent consultations. It is also available on our website.

On Thursday, 10th October, your child received a letter stating how they are settling in to the new academic year and their overall progress up to this point. (Grade 1A and KG2C progress reports will be send on Thursday, 17th October)

This is to remind you that Parent Teacher Conferences will be held on Thursday 17th October, 2019. On this day the school will operate from **7:20am to 11:30am only** for all students.

Parents who wish to discuss their child's progress may meet teachers from 12:00pm to 4:00pm on this day.

There will be two workshops during this afternoon in the library for Parents who missed the Parent Information Evenings earlier in the year.

- 1) KG1 – Grade 5 from 2:00pm to 3:00pm (Mr Chris)
- 2) Grade 6 – 12 from 3:00pm to 4:00pm (Mr Sami)

Let me take this opportunity to wish everyone a happy half term holiday. The school will be closed from Tuesday, 22nd to Thursday, 24th October, 2019 for half term. School will resume on 27th October.

Thank you for your continued support in the academic progress of your child/children.

Warm wishes,

Creative British School Senior Leadership Team

Abu Dhabi



مدرسة الإبداع البريطانية ذ.م.م

CREATIVE BRITISH SCHOOL

2019\10\14

اجتماع أولياء الأمور لمناقشة تقرير تقدم الطلبة

عزيزي ولي الأمر المحترم :

في بداية هذا الفصل الدراسي تم تزويد جميع أولياء الأمور بنشرة تفصيلية عن مواعيد مدرسة الإبداع البريطانية للإمتحانات الرسمية والتقارير واجتماعات أولياء الأمور . والنشرة متاحة أيضا على موقعنا الإلكتروني .

في يوم الخميس 2019\10\10 تلقى الطلبة تقريرا يوضح تقدمهم الأكاديمي في هذا العام الدراسي الجديد وتطورهم العام حتى تاريخ التقرير. (سيتلقى الطلاب في الصفين 1A و KG2C التقارير الخاصة بهم يوم الخميس الموافق 2019\10\17)

و هذا الخطاب لتذكيرك بأن إجتماع أولياء الأمور سيكون يوم الخميس 2019\10\17. في هذا اليوم سيكون دوام كل الطلاب من الساعة 7:20 صباحا حتى الساعة 11:30 ظهرا .

يمكن لأولياء الأمور الذين يرغبون في مناقشة تقدم طفلهم الأكاديمي مقابلة المدرسين من الساعة 12:00 ظهرا إلى الساعة 4:00 عصرا في نفس اليوم .

سيكون هناك ورش عمل عصر ذلك اليوم في المكتبة و ذلك لأولياء الأمور الذين لم يستطيعوا الحضور لاجتماع اولياء الأمور مع الإدارة في بداية العام الدراسي :

- 1) للصفوف من الروضة الاولى حتى الصف 5 (من الساعة 2 إلى 3 عصرا) مع الأستاذ كريس .
- 2) للصفوف من 6 حتى 12 (من الساعة 3 إلى 4 عصرا) مع الأستاذ سامي .

اسمحوا لي أن أعتنم هذه الفرصة لأتمنى للجميع عطلة منتصف الفصل الدراسي الأول سعيدة حيث ستغلق المدرسة أبوابها لثلاث أيام من يوم الثلاثاء 2019\10\22 إلى الخميس 2019\10\24 .

على أن تعود الدراسة يوم الأحد 2019\10\27 .

نشكركم على دعمكم المتواصل .

نتمى لكم أطيب الأمنيات

إدارة مدرسة الإبداع البريطانية

أبو ظبي